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Protokół nr RG.0002.29.2021 

z XXVI Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 27 maja 2021 r. 

 

W związku z występowaniem stanu epidemii, zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  z dnia 

2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. 2020.374 z dnia 2020.03.07), Przewodniczący Rady 

zarządził obradowanie w trybie zdalnym. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 15 radnych, w posiedzeniu uczestniczył również Eugeniusz Lubański – Wójt, 

Gabriela Zając – Skarbnik, Janusz Mazur – kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

 

Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na głosowanie nad projektami uchwał objętych 

porządkiem obrad, a także podejmowanie wszelkich rozstrzygnięć z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość. 

 

Przewodniczy przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29.04.2021r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobiór na 2021 rok 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za 

okres 3 miesięcy poprzedzających złożenie niniejszego wniosku. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobiór 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Kobiórze z obowiązku realizacji zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Kobiór” 

10. Sprawy bieżące. 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

12. Zakończenie obrad.  

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29.04.2021 r. 

 

Przewodniczący przypomniał, że do protokołu została przez radnego zgłoszona uwaga, która 

została uwzględniona. 

Protokół został przyjęty bez uwag (14 głosów za przyjęciem, 1 głos wstrzymujący się). 
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4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wojt złożył zebranym życzenia z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego i podziękował za 

dotychczasową pracę. 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy, które miały miejsce w okresie od 30.04.2021r. do 

27.05.2021r. 

 

Radny Andrzej Danek zapytał o prowadzony przez starostwo powiatowe przegląd budynków 

i działek na terenie gminy. Wójt wyjaśnił, że starostwo bada rozbieżności ewidencji gruntów 

z ortofotomapą. Mieszkańcy, u których stwierdzi się rozbieżności będą musieli dokonać 

korekty deklaracji podatkowych. 

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobiór na 

2021 rok 

 

Przewodniczący komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Mazur przedstawił pozytywną opinię 

komisji o projekcie uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wzoru wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających złożenie niniejszego wniosku. 

 

Przewodniczący komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa – Bogdan Szpak 

przedstawił pozytywną opinię komisji o projekcie uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobiór 

 

Przewodniczący poinformował, że nadzór prawny wojewody stwierdził nieważność 

poprzednio podjętej uchwały w tej sprawie. Aktualnie procedowana uchwała uwzględnia 

zastrzeżenia nadzoru prawnego, a projekt uzyskał pozytywną opinię komisji Gospodarki 

Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie (14 głosów za, radny W. Spychała nieobecny podczas 

głosowania).  

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Kobiórze z obowiązku realizacji zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych 

 

Przewodniczący komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia – Dariusz Cuber przedstawił pozytywną 

opinię komisji o projekcie uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie (14 głosów za, radny W. Spychała nieobecny podczas 

głosowania).  

 

 

 

 



3/3 
 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia tytułu „Zasłużony dla 

Gminy Kobiór” 

 

Przewodniczący komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia – Dariusz Cuber przedstawił pozytywną 

opinię komisji o projekcie uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

10. Sprawy bieżące. 

 

Nawiązując do sprawozdania wójta radna Paulina Myszor zwróciła uwagę, że mieszkańcy 

mylą ścieżkę rowerową między ulicami Kwiatową i Wróblewskiego z chodnikiem. Zapytała 

czy jest możliwość oznaczenia ścieżek znakiem poziomym. Wójt zanotował uwagę radnej i 

poinformował, że najprawdopodobniej jest taka możliwość. 

 

Radny Jerzy Mazur zwrócił uwagę na nieprzestrzeganie przez kierowców ograniczeń 

prędkości na ulicy Zachodniej i Rubinowej co stwarza zagrożenie dla pieszych. W przeszłości 

istniał tam chodnik, ale został on rozebrany ze względu na zły stan techniczny, a na jego 

ponowną budowę brakowało środków. Radny przypomniał, że Rada Gminy w ostatnim czasie 

podejmowała uchwały o wyrażeniu zgody na sprzedaż działek należących do gminy – można 

rozważyć czy środki pozyskane ze sprzedaży będzie można przeznaczyć na budowę 

chodnika. Wójt odpowiedział, że budowa chodnika jest rozważana. Niezależnie jednak od 

tego kiedy wygospodaruje się potrzebne środki to wykonanie dokumentacji i rozstrzygnięcie 

przetargu będzie wymagało czasu – wykonanie chodnika raczej nie będzie możliwe w tym 

roku. 

Radna Ewa Targiel dodała, że kwestie bezpieczeństwa w tamtym rejonie są ważne ze 

względu na znajdujący się tam plac zabaw. Wójt przypomniał, że okolica jest monitorowana 

i poprosił o zgłaszanie wszelkich niebezpiecznych incydentów. 

 

Radny Krzysztof Grolik zapytał o kwestie nadsypania pobocza ulicy Błękitnej celem 

wykonania chodnika. Wójt wyjaśnił, że Wody Polskie nie udzieliły zgody na zasypanie rowu. 

Po wejściu w życie nowego planu zagospodarowania (około 11 czerwca) będzie możliwość 

wnioskowania o wznowienie postępowania w tej sprawie. 

 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radna Paulina Myszor poinformowała, że zdarzają się sytuacje, w których firma wywożąca 

odpady przy wywozie zostawia nieodpowiednią ilość worków na śmieci. Wójt poprosił by 

radna zgłosiła sprawę do referatu zajmującego się gospodarką odpadami, a sprawę się 

wyjaśni. 

 

Radny Przemysław Sawicki zapytał o miejsca parkingowe przy ulicy Wróblewskiego – jedno 

z miejsc zostało zablokowane słupkiem, a zdaniem mieszkańców było ono potrzebne. 

Kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Janusz Mazur wyjaśnił, że miejsce miało w 

założeniach być wykorzystywane jedynie sporadycznie przez służby obsługujące pobliską 

stację trafo. Korzystanie z tego miejsca przez mieszkańców było przedmiotem sąsiedzkiego 

sporu – wobec braku woli porozumienia miejsce zostało zablokowane. 

 

 

Wobec braku dalszych uwag przewodniczący zamknął sesję. 


